



## Protokoll sektionsmöte VTM 2019-04-09

<b>Närvaro:</b>	Tim Djärf	Talman
	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Grahm	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Martin Bergman	Revisor
	Albin Sverreson	
	Anna Dahlström	
	Anna Qvil	
	Arvid Bengtsson	
	Axel Peterson	
	Axel Svensson	
	Björn Magnusson	
	Carl Nilsson Nyman	
	Daniel Jannemyr Åhlin	
	Erik Gralén	
	Evelina Danielsson	
	Fabian Sundholm	
	Felix Forsström	
	Filip Vannfält	
	Gabriel Sjöberg	
	Hanna Höjbert	
	Habibie Nalvarte Dulanto	
	Hedda Klinskog	
	Hugo Mattsson	
	Isak Evaldsson	
	Jacob Säll Nilsson	
	Jesper Berg	
	Joel Bäcker	
	Jonathan Schoultz	
	Jonathan Frisk	
	Linnéa Gustavsson	
	Linus Åbrink	
	Lisa af Klint	
	Louise Pham	
	Ludvig Eriksson	
	Lukas Lönnborn	
	Marie Ask Ugglå	



Niklas Hedström  
Nils Ceberg  
Nils Stridbeck  
Oskar Ström  
Otto Sörnäs  
Rasmus Andersson  
Rasmus Göransson  
Rasmus Olsson  
Rebecca Liss  
Sean Jentz  
Tove Sölve  
Åke Edqvist



- §1 Talman förklarar mötet öppet Talman förklarade mötet öppnat 17:24.
- §2 Tid och sätt Mötet **beslöt**:  
**att** godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Inga att adjungera.
- §4 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Mötet **beslöt** att välja följande justerare:
  - Daniel Jannemyr Åhlin
  - Lukas Lönnborn
- §5 Föredragningslista Noah Mayerhofer **yrkar**:  
**att** behandla §28 innan §19  
Axel Syrén **yrkar**:  
**att** behandla §48 innan §18  
Mötet **beslöt**:  
**att** godkänna Noahs yrkande.  
**att** godkänna Axels yrkande  
Mötet **beslöt**:  
**att** godkänna den framvaskade föredragningslistan.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**:  
**att** godkänna protokoll VTM 2018-03-27  
**att** godkänna protokoll HTM2 2018-12-04
- §7 Meddelanden Gabriel Sjöberg presenterade vad kårfullmäktige gjort under året.  
Medaljelekkommittén förklarar att de vill att sektionens medlemmar ska skicka in nomineringar till medaljer via ett formulär och presenterade en länk för nomineringar.  
Rasmus Göransson presenterade en länk till en enkät om arbetsmiljö.  
Idag är sista dagen att skicka in CEQ-enkäter.
- §8 Verksamhetsrapport från Styrelsen Emmy Edfors presenterade verksamhetsrapporten enligt bilaga 1
- §9 Sektionens ekonomiska status Emil Wihlander presenterade sektionens ekonomiska status. Där-



efter visade Emil hur mycket pengar sektionen kommer ha efter delningen med E-sektionen samt om alla inköp från motioner och propositioner på mötet bifalls.

- §10 Trivselmästare i Styrelsen Emmy Edfors förklarade att styrelsen blev ålagda att tillsammans med framtidsutskottet och Trivselmästaren se över om trivselmästaren bör vara med i styrelsen.
- Slutsatsen är att trivselmästaren inte bör vara i styrelsen men bör arbeta tätt med styrelsen
- §11 D-forum Emmy Edfors förklarar att styrelsen har varit på D-forum, ett återstartat forum för några av landets datatekniksektioner.
- Styrelsen spenderade en helg på Chalmers tillsammans med sex andra datatekniksektionsstyrelser där sektionernas verksamhets diskuterades.
- D-forum framtidsplaner presenterades och det förklarades att medlemarna i styrelsen tog på sig att hålla i nästa års D-forum. I år hölls evenemanget av D-sektionen hos Chalmers styrelse, detta gjorde att de inte kunde delta på diskussionen helt och hållet. På grund av detta tycker styrelsen att någon som inte besöker evenemanget ska vara med och anordna det nästa gång. Därför tog styrelsen på sig att hålla i det nästa år.
- §12 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2018 års styrelse Bokslutet för 2017 är inte klart än och det går därför inte att presentera ett bokslut för 2018.
- §13 Revisionsberättelse för 2018 års styrelse Finns ej.
- §14 Ansvarsfrihet för 2018 års styrelse Mötet **beslöt att gå vidare utan åtgärd.**
- Tim Djärf förklarade mötet ajournerat för 10 minuter paus klockan 18:15 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 18:25.*
- Mötet återupptogs klockan 18:25.*
- §15 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2016 års styrelse Ludvig Eriksson presenterade verksamhetsberättelsen och bokslutet för 2016.
- Inga frågor
- §16 Revisionsberättelse för 2016 års styrelse Carl Nilsson Nyman förklarar att 2016 års revisorer har gått igenom bokslutet och inte har några stora klagomål.



Carl Nilsson Nyman **yrkar** på ansvarsfrihet

- §17 Ansvarsfrihet för 2016 Mötet **beslöt**  
års styrelse

**att** bivilja ansvarsfrihet.

*Tim Djärf förklarade mötet ajournerat för matpaus klockan 18:55 och ämnade att återuppta mötet igen klockan 19:45.*

*Mötet återupptogs klockan 19:46.*

- §18 Proposition: Ta bort Adina Borg presenterade propositionen.  
README och D'du Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

- §19 Motion: Valförfarande Daniel Jannemyr Åhlin presenterade motionen.

Emil Wihlander presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.

- §20 Proposition: Fred Nordell presenterade propositionen.  
Uppdatera krav för Mötet **beslöt**  
alumnimedlemskap

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.

- §21 Proposition: Reducera Oskar Damkjaer presenterade propositionen.  
arbetsbörda för Gäller ändringarna för stadgan eller reglementet?  
Kinaansvarig

Ändringarna gäller reglementet.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

- §22 Proposition: Fred Nordell presenterade propositionen.  
Projektkommitteér Varför valdes summan 3000kr?

Styrelsen tycker det är en rimligt summa för små inköp.

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.



- §23 Proposition: Noah Mayerhofer presenterade propositionen.  
Utvärdering av Miljömästeriet  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla propositionen i sin helhet.
- §24 Proposition: Ändra Skyddsombud till Studerandeskyddsombud  
Emmy Edfors presenterade propositionen.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla propositionen i sin helhet.
- §25 Proposition: Reglerande av intern representation  
Jesper Grahm presenterade propositionen.  
Mötet diskuterade. Det som diskuterades var huvudsakligen om hela styrelsen jobbar på sittningar under nollningen på samma sätt som Staben. Samt om tackpolicyn är rätt dokument för propositionen.  
Anna Qvil **yrkar**:  
**att** återremittera propositionen  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla Annas yrkande.
- §26 Proposition: Fatanläggning till iDét  
Jesper Grahm presenterade propositionen.  
Vilken gas ska användas?  
Kolsyra.  
Hur ska den vara i foajen? Kommer finnas en permanent installation i iDét men man kommer kunna flytta huvudelen till en protabel installation som kommer kunna användas i foajen  
Var kommer pengarna som ska användas till köpet från?  
Fritt kapital.  
Mötet diskuterade. Mötet diskuterade om det behövs mer pengar för oförutsedda kostnader.  
Erik Gralén **yrkar**:  
**att** att höja summan från 16 000kr till 20 000kr  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla Eriks yrkande.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla den framvaskade propositionen.



- §27 Proposition: Ta bort utbildningsnämnden i styrdokumentet Oskar Damkjaer presenterade propositionen.  
Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

*Tim Djärf yrkar:*

**att** ta paus till klockan 21:00

Mötet **beslöt**

**att** bifalla Tims yrkande.

*Tim Djärf förklarade mötet ajournerat klockan 20:52 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 21:00.*

*Mötet återupptogs klockan 21:01.*

- §28 Proposition: Ta bort Case-gruppen Joel Jonsson presenterade propositionen.  
Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

Noah Mayerhofer presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.

- §30 Proposition: Renovera stryrelserummet Julia Nolinder presenterade propositionen.

Vad ska de 10 000kr gå till utöver stolar?

Lite blande nya möbler. Till exempel nya skåp.

Var kommer pengarna ifrån?

Fritt kapital.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

- §31 Proposition: Inget sektionsmöte under sommaren Emil Wihlander presenterade propositionen.  
Mötet **beslöt**

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.



- §32 Proposition: Ändring av läsdagar till dagar Noah Mayerhofer presenterade propositionen.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.
- §33 Proposition: Nintendo Switch Johannes Törnblom presenterade propositionen.  
Vem kommer ansvara för Switchen?  
Aktivitetsutskottet.  
Hur ska den laddas, köper man inte flera för att kunna ladda samtidigt?  
Inte tänkte på hur laddningen ska gå till.  
Johannes Törnblom **yrkar**:  
**att** stryka att-sats 5 (att avsätta en på 650kr för att köpa in 'Super Smash Bros') och 6 (att avsätta max en summa på 400kr för att köpa in 'Gamecube-kontroller').  
Tim Djärf **yrkar**:  
**att** öka summan med 10% för oförutsedda kostnader.  
Hugo Mattsson **yrkar**:  
**att** avsätta en summa på 329kr för tillbehör till laddning av joy-con:s.  
Tim Djärf **yrkar**:  
**att** avsätta en summa på 987kr (3 \* 329kr) för tillbehör till laddning av joy-con:s.  
Mötet diskuterade.  
Mötet gick till beslut  
Mötet **biföll** Tims första yrkande  
Mötet ställde Tims andra yrkande mot Hugos yrkande.  
Mötet **biföll** Tims andra yrkande.  
Mötet **biföll** Johannes yrkande  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla den framvaskade propositionen.
- §34 Proposition: Flytta styrdokumentens historik till git Noah Mayerhofer presenterade propositionen.  
Var ska det hostas? På D-sektionens GitHub.





Kommer det vara publikt? Ja

Mötet diskuterade. Det diskuterades bland annat om det behövs en digital kopia, det är skilda åsikter.

Rasmus Göranson **yrkar**:

**att** lägga till, under §18 Arkivarie: att: spara och katalogisera ändringar i sektionens styrdokument

Gabriel Sjöberg **yrkar**:

**att** en digital kopia finns för redundans

Rasmus drar tillbaka sitt yrkande.

Mötet **beslöt**

**att** avslå Gabriels yrkande

Mötet **beslöt**

**att** bifalla den första att-satsen.

**att** bifalla den andra och tredje att-satserna för första läsningen.

§35 Proposition:  
: %s/Överphös/  
Øverphøs/gi

Fred Nordell presenterade propositionen.

**att** bifalla stadgaändringarna för första läsningen.

§36 Proposition: Förenkla  
representanters  
attsatser

Oskar Damkjaer presenterade propositionen.

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

§37 Proposition: Slut på  
alternativ

Oskar Damkjaer presenterade propositionen.

Noah Mayerhofer **yrkar**:

**att** ändra första att-satsen till "att stryka Alternativtitelsdokumentet"

Styrelsen jämkar sig med Noahs yrkande

Mötet **beslöt**

**att** bifalla den framvaskade propositionen.

§38 Proposition:  
Sektionsbil under  
nollningen

Jesper Grahm presenterade propositionen.

Hur ser det ut med försäkring?

Det ingår i priset.

Ingår Bensin?

Nej.

Hur går parkering till?



Måste betalas, studenter kan betala 780kr i månaden för att parkera på parkeringar ägda av Lunds universitet.

Är det dyrare än att hyra kårens bil? Ja men vi kommer ha mer frihet av användningstider.

När är det tänkt att sektionen ska hyra bilen? I en månad från veckan innan nollningen börjar.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

- §39 Proposition: Emil Wihlander presenterade propositionen.  
Revidering av budget baserat på tackpolicy

Mötet **beslöt**

**att** bifalla propositionen i sin helhet.

*Tim Djärf yrkar:*

**att** ta paus till klockan 22:10

Mötet **beslöt att** bifalla Tims yrkande.

*Tim Djärf förklarade mötet ajournerat klockan 21:58 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 22:10.*

*Mötet återupptogs klockan 22:12.*

- §40 Andra läsningen: Hedda Klintskog presenterade motionen.  
Motion: Godkänna D-Chip som fristående förening

Mötet **beslöt**

**att** bifalla motionen för andra läsningen och därmed i sin helhet.

- §41 **Sen handling:** Tim förklarade att mötet måste godkänna att behandla motionen  
Motion: Namnbyte av sektionen eftersom det är en sen handling.

Mötet **beslöt**

**att** behandla motionen.

Emil Wihlander presenterade motionen.

Är det värt det administrativa arbetet? Just nu blandar vi namnen så mycket behöver fixas i vilket fall.

Varför är förslaget att byta till D-sektionen? För att det är det vi faktist säger och för att likna andra, till exempel E-sektionen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**



- att** bifalla att-satserna: 3,4,5,6,7,8 och 9 för första läsningen.
- §42 Motion: Slippa sär(!)skrivningar i reglementet  
Gabriel Sjöberg presenterade motionen.  
Oskar Damkjaer presenterade styrelsens svar.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla motionen i sin helhet.
- §43 Motion: Ljud i sektionens lokaler V2  
Gabriel Sjöberg presenterade motionen.  
Är montering inräknad i summan?  
Ja.  
Hannes Lantz presenterade styrelsens svar.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla motionen i sin helhet.
- §44 Motion: Ändring av sektionens medaljer  
Rasmus Göransson presenterade motionen  
Hur ska den se ut? Den hängs på funktionärsmedaljen.  
Ska det gälla retroaktivt? Ska diskuteras men praxis ja.  
Joel Jonsson presenterade styrelsens svar.  
Mötet diskuterade.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla styrelsens yrkande  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla den framvaskade motionen.
- §45 Motion: Inköp av Partytält  
Oskar Ström presenterade motionen.  
Oskar Damkjaer presenterade styrelsens svar.  
Oskar Ström **yrkar**:  
**att** ändra att-satsen till köpa in ett partytält av storleken 4x6 meter för max 15 000 av typen snabbtält.  
Oskar Ström jämför sig med sitt eget ändringsyrkande.  
Vem ska ansvara för det? Sektionen, personerna som använder tältet ska ta hand om det.  
Mötet **beslöt**  
**att** bifalla den framvaskade motionen.



§46 Motion: Lägg till  
Hovmästare på som  
post på valmötet

Jesper Berg presenterade motionen.

Johannes Törnblom presenterade styrelsens svar.

Mötet **beslöt**

**att** bifalla motionen i sin helhet.

§47 Entledigande av  
funktionär

Ingen att entlediga.

§48 Val\*

### **Teknikfokusansvarig**

Niklas Hedström kandiderade.

Niklas Hedström presenterade sig och utfrågades.

Niklas Hedström lämnade lokalen.

Valberedningen presenterade sin kandidat Niklas Hedström med motivering.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**

**att** välja Niklas Hedström.

Niklas Hedström kom in.

### **Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus**

Emil Wihlander förklarar att sektionen aldrig tidigare valt den här posten själv utan det har skapats en valberedning tillsammans med E-sektionen för att välja posten.

Tim Djärf yrkar:

**att** respektive Teknikfokusansvariga från D- och E-sektionen nominerar kandidater

**att** att D-sektionens styrelse väljer in Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus.

Mötet **beslöt**:

**att** bifalla båda Tims yrkanden.

### **Valnämndsrepresentant TLTH**

Valberedningen föreslår att vakantsätta posten



Ingen kandiderade Mötet **beslöt**:

**att** vakantsätta posten.

### **Valberdningsordförande**

Tim Djärf förklarade att valberedningen inte valberede posten.

Rasmus Göransson kandiderade.

Rasmus Göransson presenterade sig och utfrågades.

Rasmus Göransson lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt**

**att** vakantsätta posten.

Rasmus Göransson kom in.

### **Valberedningsrepresentanter från de fyra lägsta årskurserna**

Jesper Berg (årskurs 4) kandiderade.

Jonathan Schoultz (årskurs 1) kandiderade.

Jonathan Schoultz lämnade lokalen.

Jesper Berg presenterade sig och utfrågades.

Jesper Berg lämnade lokalen.

Jonathan Schoultz kom in

Jonathan Schoultz presenterade sig och utfrågades.

Jonathan Schoultz lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att välja:

**att** Jesper Berg

**att** Jonathan Schoultz

Jesper Berg och Jonathan Schoultz kom in



### Vice Skattmästare

Evelina Danielsson kandiderade.

Evelina Danielsson presenterade sig och utfrågades.

Evelina Danielsson lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

### Mötet **beslöt**

**att** välja Evelina Danielsson.

Evelina Danielsson kom in

Axel Syrén **yrkar**:

**att** styrelsen åläggs att utreda hur valberedningen kan stärkas eller hjälpas inför hösten.

Tim Djärf **yrkar**:

**att** att Axels yrkande ska vara klart tills 7 juni

### Mötet **beslöt**

**att** bifalla Tims yrkande.

**att** bifalla Axels yrkande.

§49 Talman förklarar  
mötet avslutat

Talman förklarade mötet avslutat 23:27.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Noah Mayerhofer  
Vice Ordförande

Tim Djärf  
Talman

Daniel Jannemyr Åhlin  
Sektionsmedlem

Lukas Lönnborn  
Sektionsmedlem